
We zullen doorgaan

Energie, asiel en begroting. Met die drie 
woorden tonen we aan dat de beleids-
voering op het Belgische niveau muurvast 
zit. Steeds meer partijen erkennen het 
probleem en zij zien ook een logische op-
lossing: meer bevoegdheden voor de deel-
staten. De N-VA gaat volop voor confede-
ralisme: eigen problemen aanpakken met 
eigen oplossing en eigen centen. Alleen zo 
kunnen we de stilstand die steeds grotere 
gevolgen heeft doorbreken. 

Met verkiezingsjaar 2024 in het achter-
hoofd lanceert de N-VA een website over 
hoe onze partij dat wil invullen. Wat is 
confederalisme en wat betekent het voor 
u? Antwoorden op die vragen vindt u op 
www.n-va.be/confederalisme. 

2024 wordt een belangrijk verkiezingsjaar. 
In mei 2024 staat er met de Vlaamse, 
federale en Europese verkiezingen heel 
wat op het spel. Vivaldi 2 zou dramatische 
gevolgen hebben voor Vlaamse welvaart. 
Met N-VA gaan we door. 

In oktober 2024 volgen de gemeente- en 
provincieraadsverkiezingen. Ook voor 
Oosterzele staat er in 2024 heel wat op 
het spel. De laatste jaren werden geregeld 
goede beslissingen genomen. Maar van 
een echt doortastend beleid is geen 
sprake. De komende maanden zullen we 
met onze ploeg van N-VA Oosterzele 
problemen aankaarten en onze 
oplossingen aanbieden. Want ja, ook N-VA 
Oosterzele gaat door. 

Fijne lentegroet.

Simon Lejeune,
voorzitter N-VA 

Oosterzele

Bezoek ons op de avondmarkt. (p.2) Tips om energie te besparen. (p.3)

Vrijwilligerskorps in Oosterzele?
N-VA Oosterzele is meer dan vragende partij voor een vrijwilligerskorps. 

Veel handen maken grote verschillen 
Een vrijwilligerskorps wordt opgeroepen bij specifieke crisissituaties in de gemeente. 
Het vrijwilligerskorps wordt bijvoorbeeld ingezet om informatiedoorstroming te 
verzekeren bij een lokale noodsituatie, om zandzakjes te vullen en rond te dragen bij 
wateroverlast of om bij grote hitte water uit de delen in rust- en verzorgingscentra.

Naar het voorbeeld van Francken
Lubbeeks N-VA-burgemeester Theo Francken lanceerde vorig jaar het eerste vrij-
willigerskorps in zijn gemeente. Jongeren tussen 15 en 25 jaar werden aangeschre-
ven. Meer dan dertig jongeren schreven zich in. In de gemeente Lubbeek werd het 
vrijwilligerskorps intussen al een keer met succes ingeschakeld. Toen er een 
probleem was met de waterleiding in de gemeente, schakelde de gemeente de 
vrijwilligers mee in. Zij verdeelden waterzakjes aan de rust- en verzorgingstehuizen. 

Nu ook in Oosterzele graag
N-VA Oosterzele wil het vrijwilligerskorps ook in Oosterzele lanceren. Er zijn veel 
mensen die meer willen doen voor hun gemeenschap en vaak niet weten hoe. N-VA 
Oosterzele vraagt aan het Oosterzeelse gemeentebestuur om werk te maken van een 
lokaal vrijwilligerskorps. 

    In de eerste plaats moeten Oosterzelenaren aangeschreven worden. 

    Mensen die interesse hebben krijgen meer informatie op een infoavond. 

    De vrijwilligers volgen vervolgens enkele basisopleidingen waarna ze 
ingezet kunnen worden.

In Lubbeek richtte 
burgemeester Theo Francken 
een vrijwilligerskorps in. 
Wanneer volgt Oosterzele?

Oosterzele
oosterzele@n-va.be N-VA Oosterzelewww.n-va.be/oosterzele
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Zwerfvuilwandeling
N-VA Oosterzele organiseert op zaterdag 8 april opnieuw een zwerf-
vuilwandeling. Om 9.30 uur spreken we af aan de kerk van Landskou-
ter. We sluiten kort voor de middag op het marktplein af met een warme 
kom soep. Neem je graag deel? Mail dan naar oosterzele@n-va.be. 

Kort nieuws

Permanente camerabewaking stationsbuurt Scheldewindeke

N-VA Oosterzele pleit voor een permanente camerabewaking aan het 
station van Scheldewindeke. Lange tijd stond er een mobiele camera op-
gesteld. Sinds die camera elders staat, klagen steeds meer buurtbewoners 
over vandalisme rondom het station van Scheldewindeke.

Beweegbank op site Groot Bewijk? 

Onze gemeente koopt op voorstel van onze N-VA-afdeling een 
beweegbank aan. Een beweegbank is nuttig voor iedereen, maar 
vooral voor ouderen. Aan de beweegbank doet u laagdrempelige 
oefeningen en u blijft zo in beweging. We vragen aan de gemeente om 
een geschikte locatie te kiezen voor de beweegbank. Voor ons lijkt de 
site van het Groot Bewijk een ideale plaats. Daar kunnen ouderen en 
wandelaars er gebruik van maken. 

Fusies 
Zoals in veel andere gemeenten duikt ook in Oosterzele het fu-
siedebat nu en dan op. Gemeenten die voor de gemeenteraads-
verkiezingen van 2024 willen fuseren, moeten ten laatste eind 
2023 hun plannen goedkeuren op de gemeenteraad. 

Een fusietraject vraagt naast heel wat voorbereiding ook duide-
lijke communicatie met en naar de inwoners.

Wel of geen fusie?
In Oosterzele is het momenteel onduidelijk welke richting het 
gemeentebestuur wenst uit te gaan. En indien wel, in welke rich-
ting kijkt het gemeentebestuur uit? De meerderheid kondigde in 
oktober 2022 aan een grootse burgerbevraging te willen orga-
niseren, met voorafgaande infomomenten. Het resultaat van de 

bevraging wilde het gemeentebestuur in januari 2023 bekomen. 
We zijn intussen maart 2023. Op het moment dat het huis-aan-
huisblad in druk ging, vond er nog geen burgerbevraging plaats 

Nood aan debat
Een vorm van schijnparticipatie, vinden we bij N-VA Ooster-
zele. N-VA Oosterzele wil het fusiedebat met de inwoners wel 
aangaan. Scan de onderstaande QR-code of surf naar www.
oosterzele.n-va.be. Daar kan u meegeven in welke mate u bezig 
bent met het fusiedebat. We kijken alvast uit naar het resultaat 
en gaan er nadien mee aan de slag. N-VA Oosterzele organiseert 
zelf een infomoment in verband met de gemeentefusies. 

Wordt vervolgd. Scan de 
QR code

AGENDA

Avondmarkt
Breng op dinsdagavond 30 mei een bezoek aan onze stand 
op de avondmarkt van kermis Oosterzele. Naast de mensen 
van N-VA Oosterzele zijn er ook N-VA-kopstukken aanwezig. 

oosterzele@n-va.be
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De energie die u 

niet verbruikt is de 

goedkoopste en 

diegene waarvan u 

niet afhankelijk bent.”

Het energiethema is een thema dat al jaren leeft en vele mensen kopzorgen bezorgt. Niet alleen binnen, maar ook buiten de Wetstraat.  
Andries Gryffroy is energiespecialist van de N-VA én Vlaams Parlementslid, afkomstig uit Melle. Tijd voor een kort gesprek. 

Wat kunnen inwoners doen om energie te besparen?
“Het lijkt misschien te eenvoudig: de temperatuur in huis lager 
zetten, de temperatuur van uw ketel verlagen, zoveel mogelijk 
stille verbruikers uitschakelen als u ze niet nodig hebt, LED-ver-
lichting voorzien, de afwasmachine en de wasmachine enkel 
gebruiken op het ecoprogramma. Allemaal kleine dingen die al 
snel een besparing opleveren van minstens tien procent en zonder 
dat u veel investeringen moet doen.”

Hoe komt het dat de prijzen zo stijgen?
“Tijdens corona zat de economie wereldwijd in een diepte en dus 
was er minder behoefte aan aardgas. De prijs zat op een bodem. 
Na corona trok de economie terug aan en de leveranciers van fos-
siele brandstoffen pasten hun productie niet aan. Hierdoor kwam 
er schaarste en stegen de prijzen. De oorlog in Oekraïne kwam 
daar nog eens bovenop. Die toont vooral aan hoe afhankelijk we 
zijn van minder stabiele regio’s voor onze energie en grondstof-
fen.”

Wat in 2024?
“Moeilijk te voorspellen. De voorraden zijn goed gevuld, maar 
wat als er een late winterprik komt? Kunnen we dan met de 

beperkte toevoer de voorraden opnieuw vullen aan een correc-
te prijs? In de winter van 2023 zullen we sowieso geen aardgas 
tekort hebben, de vraag is enkel aan welke prijs. Maar de winter 
van 2024 zou wel eens een moeilijkere winter kunnen zijn.”  

En wat met de voorschotten? Moet iedereen de aanpassing 
voorschot facturen aanvaarden?
“Neen. We moeten opletten dat de gezinnen niet de bank zijn van 
de leveranciers. Een voorschot is vroeger ingevoerd om te vermij-
den dat mensen een jaarafrekening krijgen die ze niet voorzien 
hadden. En u kunt dat niet zelf plannen zoals gezinnen die ten ge-
paste tijde mazout aankopen. Een maandafrekening is een beter 
systeem, maar in de zomer zult u dan wel veel minder betalen 
dan in de winter.”  

Maar hoe weet ik dan of ik een correct voorschot betaal?
“Neem uw laatste eindafrekening. Daar staat het jaarverbruik op. 
Ga dan naar de V-test van de VREG en doe een simulatie. Neem 
de goedkoopste aanbieding en deel door twaalf. Dat zal een vrij 
correct beeld geven van wat u zou moeten betalen als voorschot. 
Eventueel doet u dat meerdere keer per jaar en laat u zelf uw 
voorschot aanpassen.”

Interview met Andries Gryffroy

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/oosterzele
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


